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日期：＿＿＿＿＿＿ Date:＿＿＿(YYYY)＿＿(MM)＿＿(DD)承诺人Committer：

同意提供個人資料提交於獎學財團,蒐集・處理或利用您的個人資料於交流活動、同學會等。

Agree to provide personal information to the scholarship foundation, and to collect, process, or use your
personal data for communication activities, alumni events, etc.

同意您的個人資料利用於日本及台澎金馬地區。
Agree to the use of your personal data in Japan and the Taiwan, Penghu, Kinmen, and Matsu regions.

同意您的個人資料提供於委外與配合廠商,將於特定範圍內(交流活動等)予以利用並採取適當之安全措施,予以保護。
Agree to provide your personal data to third-party vendors, who will use it within a specific scope (such
as communication activities) and take appropriate security measures to protect it.

同意獎學財團追蹤升學或就業動向。
Agree to the scholarship foundation tracking your educational or employment status.

以上内容填寫屬實,若填写内容與實際情况不相符,願承擔一切法律責任。
The above information is accurate. If the information provided does not match the actual situation, I am willing
to assume all legal responsibilities.
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thirds)
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